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 Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid 9 maart 2016 
 

Aanwezig: 32 personen 
Locatie: BS De Zuidstroom  

           
 

1. Welkom/vaststellen agenda 
Namens de gastheer Koen Kemps, welke helaas verhinderd is, leest Marian 
Doensen een welkomstwoord voor. 
Mevr. Madeleine de Werd van Humanitas wil graag vijf minuten vertellen wat 
Humanitas is en kan betekenen voor de wijk. Dit plannen we wat later in. 
 

2. Mededelingen (kort) 
Ed Bastiaans geeft kort aan wat de stand van zaken is inzake het Gemeentelijke 
Verkeers- en VervoersPlan (GVVP) 
Naast de €300.000,- voor kleinere wijkzaken in de hele gemeente is er ook besloten 
door de gemeenteraad om €300.000,- vrij te maken voor kleinere 
verkeersoplossingen met betrekking tot de schoolomgevingen. 
De afgelopen twee jaren hebben Ed en Jack de zaken omtrent de GVVP proberen te 
behartigen omdat er geen brede Verkeersgroep is. Om meer recht aan de gewenste 
aandacht te geven zou het wenselijk zijn om een speciale verkeerswerkgroep te 
formeren. Naast enkele bijeenkomsten op gemeenteniveau is het nodig om in de wijk 
die verkeerszaken te inventariseren. Het vergt dus ongeveer 10-12 bijeenkomsten, 
vaker in de avond, per jaar. Een oproep aan geïnteresseerden om zich te melden. 
Joop Manders vraagt of bijvoorbeeld ook de problemen omtrent de Prof.  
Gelissensingel hieronder zouden kunnen vallen. Deels wel. 
Ed en Jack gaan morgen, 10-3-16, naar een avond over de vrijwilligersverzekering 
waar wij ook onder vallen. Informatie hierover zal later worden gedeeld.  
  
Verslag van 02-12-2015 
Geen vragen/opmerkingen 
 

3. Vragen n.a.v. de verslagen van de werkgroepen 
Enkele aanvullingen. 
Parkeren: Marian Doensen, voor Venlo-Zuid is het resultaat van de enquête 17 
december 2015 aangeboden aan wethouder Brauer. In de wijken Venlo-Oost en 
Venlo-Noord-Oost en Venlo-Centrum worden ook enquêtes gehouden. In Oost wordt 
die momenteel opgehaald. In Noord-Oost/Centrum verloopt het minder vlot. De 
gemeente wil werken aan één integrale oplossing. Volgende maand zal hierover 
nader gesproken worden. 
Wijktheater: Ted Merkus geeft aan dat de voorstelling van 7 en 8 mei aanstaande is 
en dat het leuk belooft te worden. Kaarten via theater de Garage. 
Beatrixpark: Roger Spitz, in de werkgroep zijn 3 groepen actief, OBS De Koperwiek, 
Speeltuin ’t Hagerweike en de groep buurtbewoners. 30 maart is er weer een 
bijeenkomst. 
Dr. Cuypersstraat: Hans Thijssen, de bomen zijn weggehaald en er wordt nu 
nagedacht over het terugplaatsen van enkele kleinere bomen en groen. Ook 
maatregelen tegen ongewenst hanggedrag. 
Meulewiekers: Gerard Cornelissen geeft een grote terugloop in leden aan en dringt 
aan op gezamenlijk overleg tussen vereniging en bijvoorbeeld scholen. De voorzitter 
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geeft aan dat de vereniging zelf aan de bel moet trekken en in actie komen. Het is 
niet aan het netwerk om dat in gang te zetten. 
Prof. Gelissensingel: Joop Manders vertelt dat er 26 februari een overleg is geweest 
en vertelt dat er van de vorig jaar gemaakte afspraken niet veel terecht is gekomen. 
Het verloopt zeer stroperig. De voorzitter en stadsdeelmanager, Pieter van de Rijdt, 
geven aan dat er wellicht bemiddeld kan worden om voortgang te krijgen en te 
proberen om met kleine stapjes verder te komen. 26 Februari zijn er nieuwe 
afspraken gemaakt. Er zal een kort verslagje gemaakt worden en dat toegezonden 
wordt.  
 

4. VSO ’t Wildveld: Dhr. Alfred Kempe en Dhr. Max Markusse. 
Een uitgebreide presentatie van de voortgaande plannen wordt gedaan. 
  
De gemeente Venlo heeft een budget van €7,4 miljoen beschikbaar gesteld voor 
herhuisvesting van de Velddijk, onderdeel van Onderwijsgroep Buitengewoon. 
Velddijk heeft twee locaties, één aan de Hulsterweg in Venlo en één, de hoofdlocatie, 
aan de Bergstraat in Tegelen. De school is gespecialiseerd in het opleiden van 
leerlingen die vanwege hun gedragsproblematiek niet in het reguliere onderwijs 
terecht kunnen. De leerlingen stromen uit naar dagbesteding, regulier onderwijs of 
arbeid. 
Wildveld is een school voor praktijkonderwijs. De leerlingen van Wildveld stromen 

ook uit naar de arbeidsmarkt. Door Velddijk en Wildveld te combineren in een 

Arbeidstoeleidingscentrum ontstaan er voor de leerlingen meer mogelijkheden om 

zich te oriënteren en voor te bereiden op die arbeidsmarkt. Expertise en 

ondersteuning worden samengebracht in één gebouw. Bovendien kunnen er dan 

meer leerwerkbedrijven worden ingericht. Onderwijsgroep Buitengewoon wil dat 

Arbeidstoeleidingscentrum realiseren in het huidige gebouw van Wildveld, dat nu nog 

half leeg staat. Voor de wijk betekent dat een uitbreiding van voorzieningen en 

diensten die na renovatie vanuit dat Arbeidstoeleidingscentrum  zullen worden 

aangeboden. Dit aanbod zal afgestemd worden op de vraag vanuit de omgeving en 

aanvullend zijn op het bestaande aanbod van het Huis van de Wijk en het 

winkelaanbod. Te denken valt aan horeca, klussendienst, fietswerkplaats, was-

service, boodschappendienst, etc. 

Ook de leerlingen van Velddijk die extra ondersteuning nodig hebben alvorens door 

te kunnen stromen, zullen aan de Roerdompstraat onderdak vinden. In de huidige 

voorstellen zal de hoogbouw voor die doelgroep worden ingericht als 

Expertisecentrum Gedrag. Daar zullen ook leerlingen, die uiteindelijk weer 

doorstromen naar het reguliere onderwijs, worden gehuisvest. Zij krijgen hun ingang 

aan de Emmastraat. De leerbedrijven en het dienstencentrum met een functie naar 

de wijk krijgen hun ingang aan het winkelplein en aan de Roerdompstraat. 

De samenwerking met Theater de Garage zal verder worden uitgebreid. Het ligt in de 

bedoeling dat het theater meegenomen wordt in de totale renovatie van het 

gebouwencomplex. Door het huidige theater via een nieuw te bouwen 

foyer/restaurant te verbinden met het Wildveldgebouw, ontstaat er een nieuwe 

publieke entree aan het plein. Het restaurant zal ook overdag geopend zijn.  
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Het gehele complex zal in oude glorie worden hersteld. Het monumentale karakter 

van het pand zal worden versterkt. Bij de verbouwing zullen de principes van cradle 

to cradle worden toegepast en na de renovatie zal het gebouw energieneutraal zijn. 

Het aantal leerlingen zal toenemen, net als het aantal personeelsleden. Door ook de 

ingang aan de Emmastraat te gebruiken en parkeervoorzieningen op eigen terrein 

aan te leggen, zullen de gevolgen voor het verkeer in de wijk zeer beperkt zijn. Het 

door de gemeente toegekende budget is niet voldoende om al deze plannen te 

realiseren. Op dit moment is Onderwijsgroep Buitengewoon in gesprek met de 

gemeente en de provincie om aanvullende financiering te verkrijgen. Naar 

verwachting kan in het najaar, als het definitieve budget duidelijk is, begonnen 

worden met de aanbesteding. Daarna zal een architect worden aangetrokken die het 

uiteindelijk ontwerp gaat maken. Volgens de huidige planning zouden het nieuwe 

Arbeidstoeleidingscentrum en het Expertisecentrum Gedrag in augustus 2018 hun 

deuren moeten kunnen openen. 

5. Humanitas, Madeline de Werd.  

Humanitas van, voor en door mensen. 

Humanitas staat al sinds 1945 voor een samenleving, waarin mensen actief 
vormgeven aan hun eigen leven en verantwoordelijkheid nemen voor het 
samenleven met elkaar. Humanitas gaat uit van vier kernwaarden die de 
verbondenheid met de samenleving laten zien: gelijkwaardigheid, 
verantwoordelijkheid, zelfbeschikking en vraaggericht. 
Binnen deze organisatie zijn goed opgeleide vrijwilligers (Humanitasacademie) in 
Noord-Limburg  werkzaam op een viertal terreinen. Eenzaamheid, rouwverwerking, 
thuisadminstratie en detentie (leven na gevangenschap). 
Deze vrijwilligers hebben 4-8 uur per week beschikbaar om bij iemand op bezoek te 
gaan, die ondersteuning nodig heeft op een van de reeds genoemde vier terreinen. 
Soms zijn deze terreinen ook met elkaar verweven; bijv. ligt er onder een financieel 
probleem een eenzaamheidsprobleem. 
De vrijwilliger wordt in principe maximaal een jaar ingezet bij een hulpvrager om 
afhankelijkheid in zorg te voorkomen. 
Humanitas is steeds op zoek naar vrijwilligers om de mensen, die wachten op hulp,  
te kunnen ondersteunen. Met de veranderingen in de zorg kunnen minder mensen 
gebruik maken van professionele zorg, omdat de nadruk steeds meer op zelfregie 
komt te liggen en wat mensen, eventueel met behulp van mantelzorgers, kunnen 
doen om zelfstandig te blijven wonen. 
Humantas kan hierin zeker een rol in spelen. Dus het is een dubbel bericht. Enerzijds 
willen we graag mensen helpen en anderzijds ontbreekt de menskracht om iedereen 
te kunnen ondersteunen op een  goede manier. 
Mocht u iemand weten die vrijwilliger zou willen worden neem dan contact op met 
Silvia Janssen. Of hebt u contact met iemand die de hulp van Humanitas zou kunnen 
gebruiken. Heutzstraat 11, 5913 AH, Venlo, Mobiel: 06-10461607, E-mail: 
s.janssen@humanitas.nl 
 

6. Uitleg “Werken in de Wijk”: Hans Verreck. Ik ben Hans Verreck ben werkzaam bij de 
WAA. Mijn functie is “teamcoach werken in de wijk”, en de wijken waar ik 
verantwoordelijk ben zijn Belfeld, Tegelen,Venlo-Zuid en Venlo-Centrum. De rol van 
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WAA binnen de wijken is als volgt. Door de nieuwe participatiewet binnen de sociale 
werkplaats WAA moeten alle mensen die de status beschut hebben, voor eind 
december 2017 een gepaste werkplek hebben binnen de wijken. Dit houdt in dat ik 
nog voor ±68 personen de juiste werkplek moet vinden. Deze opdracht doen wij als 
teamcoach samen met de verantwoordelijke coördinator van de wijk.  
Het is de bedoeling dat wij ook gebruik maken van ons netwerk, om op die manier 
werkplekken te vinden. Dat is werken in de wijk, maar kan ook het Huis van de Wijk 
zijn. Deze doelgroep heeft een loonwaarde tussen de 20% en 40% en is begeleidend 
behoevend. Dit kan wel verschillen van persoon tot persoon. Zijn het groepen die de 
overstap maken, worden die begeleid door WAA verantwoordelijke personen, denk 
aan een voorman. De mensen, die ik tot nu toe heb geplaatst in de wijken, zijn vol lof 
over hun nieuwe werkplek, maar ook over de werkzaamheden die zij moeten 
verrichten. Ze zijn blij dat ze de overstap gemaakt hebben. De werkzaamheden die 
hen verrichten zijn: ondersteunende werkzaamheden, schoonmaakwerkzaamheden, 
het ondersteunen van de professionals. Het is de bedoeling dat onze mensen van 
toegevoegde waarde zijn, een lust en geen last. 
  

7. Sportzalen Zuidstroom: Ralph Thijssen geeft uitleg aan de hand van een presentatie 
die ook op de website van het Bewonersnetwerk staat. Op dit moment is het ontwerp 
nog in ontwikkeling, dus niet definitief.  
 

8. Buurtbus: Teun Hol, we zijn in januari begonnen en hebben gesprekken gehad met 
Venlo-Oost en Tegelen, hoe zij het doen. Wij doen dat in samenwerking met Sedai, 
Miel en ikzelf. 
 

9. Rondvraag 
Christel Brieschke vond het een goede vergadering. 
Gerard Cornelissen: er lopen enkele projecten in de buurt, als die klaar zijn zal er 
een presentatie van zijn. 
Jack Driessen vraagt aan de vergadering om een poster van de schoonmaakactie 
van 2 april mee te nemen en op te hangen. 
Jack Driessen: om zorg te dragen dat er zekerheid is over de financiële zekerheid 
van het BNVZ het voorstel om Ted Merkus aan te nemen als 2e penningmeester. Ted 
helpt al meer dan een jaar mee met het op orde brengen en houden van de 
financiële zaken. De vergadering stemt hiermee in. 
 

10. Afsluiting 
De voorzitter stelt vast dat het inderdaad weer een prettige vergadering was met veel 
informatie over lopende en komende projecten. Dat Venlo-Zuid een wijk is waarin 
veel gebeurt. 
 
De volgende vergadering is op woensdag 8 juni 2016, Huis van de Wijk, Zuidpilaar, 
Reigerstraat 2. 
 
 


